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 سرمربی تیم فوتبال شهرراز، نماینده شیراز
در لیگ یک کشور:

۷۰ درصد ترکیب
مشخص شده است  

ســرمربی تیم فوتبال شهرراز شــیراز با اظهار اینکه ۷۰ 
درصد ترکیب این تیم برای مســابقات لیگ دســته اول 
مشخص شده است،  گفت: ۲ هفته است تمرینات فشرده 
را شروع کردیم و می کوشیم در مسابقات عملکرد مناسبی 

داشته باشیم.
به گزارش ایرنا،  ســتار زارع در ایــن خصوص بیان کرد:  
بازیکنــان باکیفیــت و صاحب کارنامــه ای را به خدمت 
گرفته ایم تا تیم خوبی را روانه مسابقات کنیم؛ ضمن اینکه 

چند بازیکن خوب دیگر را به خدمت خواهیم گرفت.
برگزاری اردوی تدارکاتی در تهران

بازیکن اسبق تیم ملی فوتبال ایران ادامه داد:  برای آمادگی 
بیشــتر یک اردوی ۱۵ روزه را در تهران برگزار کرده و با 
چند تیم خوب هم بازی تدارکاتی خواهیم داشت تا نقاط 
ضعف و قوت تیم مشخص شود؛ سپس در شیراز تمرینات 
را از سر خواهیم گرفت و با قدرت در مسابقات لیگ دسته 

یک شرکت خواهیم کرد.
زارع بــا بیان اینکــه صعود به لیــگ برتــر از اهداف و 
برنامه باشــگاه برای ســال های آینده است،  تصریح کرد: 
سرمایه گذاران باشگاه اهداف بزرگی را در سر دارند که آن 
هم صعود به لیگ برتر اســت و امیدوارم مسئولان استان 
حمایت کنند تا این افراد که در شــرایط سخت اقتصادی 
روی فوتبال ســرمایه گذاری کرده انــد برای تحقق اهدف 

خود سرد نشوند.
کاپیتان اســبق تیم برق شیراز ۷۵ ساله که دیگر نامی از 
این تیم نیســت ،  اظهار داشــت:  مهم ترین ابزار برای ارائه 
بازی های جذاب داشــتن زمین چمن باکیفت است و از 
مسئولان ورزش و استان می خواهیم تا هرچه زودتر زمین 
ورزشــگاه پارس و حافظیه مهیا شده و به انتظار چندین 

ساله هواداران در فوتبال فارس پایان داده شود.
ســرمربی تیم شــهرراز افزود:  فجر شهید سپاسی و شهر 
راز، ۲ نماینده فارس در لیگ دسته یک هستند که برای 
بازگشــت به روزهای اوج فوتبال فارس و داشتن دو تیم 
در لیــگ برتر نیاز به حمایت دارند تا این اتفاق خوب که 
هواداران فوتبال سالهاســت انتظار آن را می کشند، رقم 

بخورد.
زارع گفت:  زمین ورزشــگاه بعثت آموزش وپرورش فارس 
در شــیراز را به مدت یک ســال اجاره کرده ایم تا از بابت 
تمرین کردن مشکل نداشته باشیم؛ هرچند نمی توان در 
این ورزشگاه مســابقات لیگ را بر گزار کرد؛ چراکه مورد 
تأیید سازمان لیگ نیســت، برای همین هم تأکید داریم 

ورزشگاه پارس و حافظیه آماده مسابقات شود.
دیدار ۲ همشهری که دربی گفته می شود در تاریخ فوتبال 
دنیا سالهاســت وجو دارد و برای همین این گونه بازی ها 
هم برای تماشــاگران و هم بازیکنان از یک هفته قبل تا 
مدت ها بعد بحث دربی در شــهر داغ است که مهم ترین 
و قدیمی ترین دربی آسیا تیم های استقلال و پرسپولیس 
با ۱۰۱ بازی اســت. در آن ســال های نه چندان دور که 
فوتبال فارس با ۲ تیم در لیگ برتر حال روز خوبی داشت، 
شــهرآورد برق و فجر شهید سپاســی هم دو بار در لیگ 
برتر رقم می خورد، اما دربی شــیرازی ها چند سالی است 
که در دســته یک برگزار می شــود و پــس از انتقال تیم 
قشقایی شــیراز به یزد پس از یک وقفه یک ساله دوباره 
شاهد دربی شیرازی، این بار با فجر شهید سپاسی و شهر 
راز هستیم. مسابقات لیگ دسته یک فوتبال باشگاه های 
کشــور جام آزادگان در فصل جدید قرار است با شرکت 
۱۸ تیم از اوایل شهریورماه سال جاری آغاز شود. تیم های 
فجر شهید سپاسی و شهر راز شیراز که امتیاز تیم آرمان 
گهر سیرجان را خریداری کردند، نمایندگان استان فارس 
در لیگ دسته یک فوتبال جام آزادگان هستند. تیم های 
اول و دوم لیگ آزادگان در فصل جاری به لیگ برتر دوره 

بیست وچهارم صعود خواهند کرد.

 احتمال تأخیر در آغاز لیگ برتر
به خاطر ورود بانوان  

رئیس فدراســیون فوتبال از احتمال تأخیر در آغاز مسابقات لیگ برتر به دلیل 
ورود بانــوان خبر داد. به گزارش فارس، مهدی تاج، رئیس فدراســیون فوتبال 
اظهار داشت: حضور بانوان مسیر خودش را طی می کند و مصوبه هایی که باید 
از نظر قانونی گرفته می شد، گرفته شده است. الآن دنبال این هستیم که کدام 

ورزشگاه ها می توانند میزبان حضور بانوان باشند.
وی ادامه داد: یکی دو ورزشــگاه آمادگی حضور بانوان را دارند؛ شاید به خاطر 
همین موضوع و یکی دو موضوع دیگر، شروع لیگ برتر یکی دو روز عقب بیفتد.

رئیس فدراسیون فوتبال در واکنش به اظهارات سهیل مهدی، مسئول برگزاری 
مســابقات فوتبال مبنی بر عدم تعویق شروع بازی های لیگ، گفت: بله، ولی به 

هر جهت مشکلاتی هست که باید برطرف شود تا لیگ آغاز شود.

شروع مسابقات رده های سنی کشوری در اصفهان

حضور پررنگ فارس با 2۰ تنیسور

به گزارش روابط هیئت تنیس فارس، از روز شــنبه هفتم مردادماه مســابقات 
رده های ســنی تنیس کشــور با حضور بیش از ۷۰۰ نفر در ۳ مجموعه تنیس 
در اصفهان آغاز شد. این سومین مسابقات رده سنی فدراسیون تنیس در سال 

جاری به شمار می رود.
نفرات شرکت کننده از استان فارس در این مسابقات شامل: 

دختران:
زیر ۱۲سال: عسل نظر بلند، ساوین  پورمصطفی

پسران: 
زیر ۱۰سال: امیرحســین تقوی، زیر ۱۲سال: بهنود رستم نژاد، صالح ریحانی، 
هومان نجفیان پور، زیر ۱۴ســال: آتیلا تقوی، آرمین مینا، بردیا چوبینه، بهراد 
امامی فر، امیرحســین باســواد، علی رضا پورمصطفی، زیر ۱۶سال: امیرحسین 
والی پور، متین محمدی، رهام کیانی، امیرعلی مهران بد، زیر ۱۸سال: امیرعلی 

بهاالدین، مهدی ابجدپور، علی رضا فرهادی و فربد گشتاسبی.
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دیدار دوستانه ذوب آهن و فجر در فولادشهر

محمدرضا دهداری

سرانجامِ پیچیده ترین

انتقال تابستان
به نظر می رسد که مذاکرات دو باشگاه 
یوونتوس و چلسی برای انتقال روملو 
لوکاکو بالاخره به ســرانجام برسد. به 
گزارش ورزش ســه، یوونتوس خود را 
آماده نهایی کردن انتقال روملو لوکاکو 
می کند. در حالی که به نظر می رسید 
این ســتاره بلژیکی راهی اینتر شــود 
بــا ورود بیانکونری به ماجرا، مســیر 
لوکاکو بــه کلی تغییر کــرد و او در 
آستانه پیوســتن به یووه برای تقویت 

خط حمله این تیم قرار دارد.
انجام  بــرای  جونتولــی  کریســتین 
مذاکرات نهایی به لندن ســفر کرده 
و نتیجه مذاکرات او با ســران چلسی 
می توانــد پرونده انتقــال کوکاکو را 

بالاخره ببندد.
با توجه به شــرایط فعلی، لوکاکو 

فعلًا به صــورت انفرادی تمرین 
می کند؛ این در حالی اســت 
که او تا سال ۲۰۲۶ با چلسی 
قــرارداد دارد. البتــه همین 
موضوع برگ برنده یوونتوس 

اســت، چراکه مائوریتســیو پوچتینو، 
این  از  پیش  سرمربی چلسی، 

برای  که  بــود  اعلام کرده 
خالی کردن لیست تیمش 
نیاز به فروش چند ستاره 
دارد کــه یکــی از آنها 

لوکاکو است.
و  چلســی  مذاکــرات 

اینتر برای انتقــال لوکاکو تا رقم ۴۰ 
میلیون یورو پیــش رفته بود و 
حالا یوونتــوس می خواهد با 
رقمــی نزدیک بــه این رقم 
کار را تمام کرده و پیراهن 
راه راه ســیاه و سفید را به 
بلژیکی کند که  تن ستاره 
اینتری ها را بابــت مذاکره با 
دلگیر  یووه حسابی 

کرده است.

برای دومین هفته پیاپی خبری از حضور سعید عزت اللهی در 
فهرست وایله کلوب دانمارک نبود.

بــه گــزارش فوتبــال ۳۶۰، ســعید عزت اللهــی یکــی از 
سرشناس ترین ستاره های حاضر در بازار نقل وانتقالات تابستانه 
محسوب می شود. در یک  ماه، اخبار و شایعات پیرامون جدایی 
عزت اللهی از تیم دانمارکی به اوج خود رسید و تیم هایی مانند 
پرسپولیس، استقلال و سپاهان هم برای این ستاره باتجربه پا 
پیش گذاشــتند و به دنبال آن بودند تا بتوانند رضایت نامه او 
را از باشــگاه دانمارکی بگیرند؛ آن هم در شرایطی که در وهله 
نخست، پرسپولیسی ها مشتری دست به نقد عزت اللهی بودند 
امــا در ادامه راه، دو مدعی دیگر هــم وارد رقابت برای جذب 

عزت اللهی شدند.
مدیران باشــگاه وایله کلــوب دانمارک در مذاکــرات اولیه با 
مســئولان باشگاه پرسپولیس، هزینه رضایت نامه عزت اللهی را 
۳۰۰ هزار یورو اعلام کردند، اما این رقم طی روزهای گذشــته 
ســیر صعودی عجیبی را در پیش گرفت. به  طوری که ابتدا به 
۴۰۰ هــزار یورو ارتقا یافت و ســپس ارقامی مانند ۷۰۰ هزار 

یورو و یک میلیون یورو هم مطرح شــد و حالا گفته می شود 
که دانمارکی ها با توجه به مشتریان ایرانی عزت اللهی، حاضر به 

فروش ستاره تیم شان کمتر از یک میلیون یورو نیستند!
ســعید عزت اللهی در روزهای گذشــته شــخصاً وارد مذاکره 
با مدیران باشــگاه وایله کلوب شــده و به دنبال آن اســت تا 
رضایت نامــه خود را بگیرد، اما گفته می شــود کــه با وجود 
مذاکرات انجام شده از سوی عزت اللهی، خبری از ارائه تخفیف 
به ســتاره ایرانی نیست و مدیران باشــگاه دانمارکی به دنبال 
آن هســتند تا حداکثر درآمدزایی ممکن را از فروش هافبک 
ایرانی داشته باشند و همین مسئله باعث شده تا عملًا جدایی 
عزت اللهی از تیم وایله کلوب دانمــارک در بازار نقل وانتقالات 

تابستانه غیرممکن شود.
**سکونشینی در ازای تمدید نکردن!

عزت اللهی در روزهای گذشته به دنبال آن بود تا بتواند براساس 
قوانیــن موجود، قرارداد خود با تیم بعــدی اش را تنظیم کند 
و در نقل وانتقالات زمســتانه از جمع بازیکنان وایله کلوب جدا 
شود. گفته می شود که در این زمینه پرسپولیسی ها تمایل دارند 

تا به عنوان بازیکن آزاد، ســعید عزت اللهی را به خدمت بگیرند 
و مذاکراتی هم در این باره انجام شــده است. در نقطه مقابل، 
مسئولان باشگاه دانمارکی سعید عزت اللهی را تهدید کرده اند 
کــه او باید قراردادش را تمدید کند و در غیر این صورت او باید 

تا پایان نیم فصل سکونشین باشد.
هافبــک ایرانــی در دو هفته آغازین فصل جدیــد لیگ برتر 
دانمارک، جایی در فهرســت تیمش نداشت تا مشخص شود 
که مسئولان باشــگاه وایله کلوب به دنبال عملی کردن تهدید 

خود هستند. 
گفته می شــود با وجود پیشنهادات مطرح شــده، فعلًا سعید 
عزت اللهی حاضر به تمدید قراردادش نشده و باید دید که طی 

روزهای آینده تصمیم او چه خواهد بود. 
به نظر می رســد که مســئولان باشــگاه دانمارکی بر تصمیم 
خــود مُصر هســتند و حالا همگان در انتظار واکنش ســعید 
عزت اللهی هســتند که آیا او تا پایان نیم فصل برای جدایی از 
تیم وایله کلوب، سکونشینی را تجربه می کند یا حاضر به تمدید 

قراردادش خواهد شد.

محمدرضا جوکار - گروه ورزش
مربی تیم ملی قطع عضو و جانبازان از پتانسیل بالای بچه های 
فارس در این رشته می گوید و خواستار کمک و حمایت بیش 

از پیش مسئولان از این بچه هاست.
نعمت الله زارع متولد سال ۱۳۵۰ است؛ بعد از گذراندان دوران  
خدمت سربازی، فوتبال را از تیم شرکت دنا شروع کرده و  بعد 
از دوســال فعالیت در این باشگاه، به باشگاه ولیعصر)عج( رفته 
اســت و دو سال هم در این باشــگاه بازی کرده است. سپس 
در تیم های صنایع الکترونیک و اســتقلال فوتبال خود را ادامه 

داده است.
او می گوید: از همان دوره به حرفه مربیگری علاقه مند شــدم 
و اولیــن دوره کلاس های مربیگری را گذرانــدم؛ در تیم پایه 
استقلال شــروع به کار کردم و به مدت ۵ ســال در این تیم 
حضور داشــتم و در این مدت هم موفق شدم مدرک B آسیا 
را دریافت کنم. در تیم های نوجوانان فجر شــهید سپاسی به 
مدت یک ســال در لیگ برتر به عنوان سرمربی حضور داشتم 
و در تیم های نوجوانان و جوانان برق شــیراز نیز در لیگ برتر 

سرمربی بودم. 
زارع افزود: پس از آن به ورزش جانبازان و معلولان وارد شــدم 
و با تیم فوتبــال هفت نفره فارس کارم را  شــروع کردم؛ بعد 
دوسال به عنوان مربی تیم ملی دعوت به همکاری  شدم. با تیم  
ملی هفت نفره جانبازان و معلولان ایران موفق به کســب مقام 
ســوم جهانی در هلند  شــدیم. در طول ۱۲ سال کار  با تیم 
هفت نفره فارس موفق به کســب سه قهرمانی در لیگ برتر، 
دو نایب قهرمانی و یک مقام سومی در کشور شدیم. همچنین 
در مسابقات قهرمانی کشــور هم  با تیم  فارس به  دو قهرمانی، 
چهار نایب قهرمانی و سه سومی دست پیدا کردم ؛ فارس  یکی 
از پــر افتخارترین تیم های فوتبال هفــت نفره قطع عضو  در 

کشور است.
وی گفــت: پــس از جدایــی از فوتبــال هفت نفــره، کار با 
فوتبالیست های قطع عضو را شروع کردم؛ حالا مدت ۱۵ سال 
اســت که با این تیم کار می کنم که در این مدت  ۸ قهرمانی، 
دو نایب قهرمانی و یک سومی در مسابقات قهرمان کشور، سه 
قهرمانــی و دو نایب قهرمانی در لیگ برتر کســب کرده ام. در 
تیم ملی به مدت ۸ ســال است که عضویت دارم و با تیم  ملی 
قطع عضو ایران مقام ســوم در روسیه، قهرمان آسیا در کیش 
را کسب کردیم و عنوان بهترین سرمربی در بازی های جهانی 
در روســیه نیز به بنده تعلق گرفت. در مجموع دارای دو مقام 

جهانی و یک مقام آسیایی با تیم  ملی هستم و حدود ۴۵ بازی 
بین المللی و جهانی به عنوان مربی در تیم  ملی حضور داشته ام.

زارع  در مــورد تیــم  فوتبال قطع عضو فــارس نیز گفت: تیم 
فوتبال قطــع عضو فارس پرافتخارترین تیم ایران اســت و ۸ 
بازیکن ملی پوش دارد و تنها تیمی اســت که مقام سوم را در 
بازی های جهانی به دســت آورده اســت که  سرمربی این تیم 
خــودم بودم. تیم فــارس به جز یــک دوره، در همه بازی های 

داخلی یک پای فینال بوده است. 
وی همچنین در مورد مشــکلات این رشته ورزشی و تیم  های 
قطع عضو اســتان عنوان کــرد: بزگترین مشــکل بازیکنان، 
شکســتن عصا می باشد که هر بار این اتفاق بیفتد، دو میلیون 

تومان هزینه برای ورزشکار دارد. 
همچنین مشــکل دیگر ما زمین اختصاصی به ابعاد ۶۰ در۴۰ 
در شــیراز اســت که از این نظر کمبود داریم؛ از اداره  ورزش 
و جوانــان اســتان انتظار داریم که بــه این تیم کمک کند و از 
مقام آوران این رشته چه از لحاظ امکانات سخت افزاری و چه از 

نظر حمایت های مالی و معنوی، حمایت بیشتری کنند.
نعمت زارع در پایان گفت: از تمام عزیزانی که در امر مربیگری 
مشــوق بنده بوده اند، تشکرمی کنم؛ مخصوصاً از سید بزرگوار، 
مدیرعامل باشــگاه استقلال آقای موســوی که در اولین دوره 

مربیگری، فوق العاده از اینجانب حمایت کردند. 

آرش حیدرزاده
ورزشی نویس

؟؟؟؟؟؟ ؟؟؟؟؟؟ ؟؟ ؟؟؟ ؟؟ ؟؟؟؟
مدت کمی است که تغییرات مدیریتی در هیئت فوتبال شهرستان 
مرودشت رخ داده و جهانبخش روستافارسی جایگزین موسی رضا 

عمادی شده است.
در همان آغاز به کار روستافارسی دیداری با وی داشتم و درمورد 
برنامه های کاریش صحبت کردیم؛ وی به جد اعلام کرد که هدف او 
و همکارانــش، تکیه روی فوتبال پایه اســت و بهترین برنامه ها را 
برای فوتبال پایه دارد و می گفت: معتقدم که با کار در فوتبال پایه 
و برگزاری لیگ های باکیفیت در رده های نونهالان، نوجوانان، جوانان 

و امید، آینده فوتبال شهرستان را می سازد.
به او گفتم: مدارس فوتبال، بازی های پایه را در اختیار گرفته اند؛ 
ما بیســت مدرسه فوتبال داریم، اما همیشه بین پنج تا ده تیم در 
لیگ های پایه شــرکت می کنند. رئیــس هیئت با قاطعیت گفت: در 
این مورد هم برنامه داریم و همین جا می گویم که در ســال1402 

همه یا حداقل اکثر آنها در لیگ های پایه شرکت خواهند کرد!
شــنیدن این حرف ها از زبــان رئیس هیئت فوتبال شــیرین بود، 
امــا حال که وقت عمل رســیده، خلافش به چشــم می آید! در لیگ 
نونهالان ده تیم اعلام آمادگی کرده اند، اما با عرض تأســف، این ده 
تیم به دو گروه پنج تیمی تقسیم شده اند؛ یعنی هر نونهال، چهار یا 

حداکثر شش بازی در طول سال انجام می دهد!
 دوســتان و عزیزان  بدانید و آگاه باشــید، بازیکن با سالی 4 بازی 
رشــد و ترقــی نمی کنــد؛ ای کاش ایــن مســابقات را در یک گروه 
برگزار می کردید؛ شما در قبال فوتبال مرودشت مسئول هستید. 
راســتی مگر اعلام نکردیــد برای حضور همه مــدارس فوتبال در 
لیگ های پایه برنامه دارید، پس بقیه مدارس چرا شرکت نکردند؟ 

برنامه هایی که می گفتید کجاست؟
البته در مورد نظارت بر کار و بار مدارس هم حرف بسیار است که 

در آینده به آنها اشاره خواهیم کرد.
بخــش آخــر این مطلــب را اختصــاص می دهم به حضــور تیم های 
نونهالان شهرســتان مرودشت در لیگ دســته یک استان. در این 
رقابت ها ســه تیم داشــتیم و هر سه تیم حذف شــدند، در حالی 
که اگر مدیریت هیئت فوتبال منفعلانه عمل نمی کرد، می توانستیم 

حضوری مؤثر و همراه با موفقیت داشته باشیم.
بنده این شکســت را به پای هیئت فوتبال مرودشــت می نویســم 
که نتوانســتند کار را مدیریت نمایند. سه تیم مرودشتی در کمتر 
از یــک ماه حداقل صدوپنجــاه میلیون تومان هزینــه کردند، ولی 
متأسفانه هر سه حذف شدند. اگر هیئت فوتبال منفعل نبود، حتی 

می توانستیم دو تیم صعودکننده به لیگ برتر داشته باشیم.
حرف در این زمینه بسیار است و در روزهای آینده مسائل بیشتری 

را باز خواهیم کرد.

تهدیدی که عملی شد تهدیدی که عملی شد 

سعید در تبعید!سعید در تبعید!
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